



Dagsorden til bestyrelsesmøde

d. 16. juni 2025 kl. 16:00 – 19:00 (med spising)

Til stede: Ulla, Anne, Rikke, Majken, Karo, Anders, Carina, Christine og Mathias

Afbud: Lennart og Anita

Fravær:

PUNKT	EMNE	ANSVARLIG	TYPE	TID (min.)
1	Valg af ordstyrer og referent Mathias er referent Carina er ordstyrer	Fælles	Beslutning	2-3
2	Bemærkninger og godkendelse af sidste referat Referat er godkendt	Fælles	Beslutning	2-3
3	Trivsel – Tjek ind Punktet drøftet i fortrolighed	Fælles	Orientering	10
4	Økonomi	Christine og Majken	Drøftelse	15

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

Punkter markeret med rød tekst, er uafklarede emner.

Punkter markeret med grøn tekst, er punkter som udgår til næstkommende b-møde.

	• Status på oplæringen af ny kasserer, Majken Majken har netop siddet med bogføring i dag inden bestyrelsesmødet. Christine påpeger, at der ikke har været nogle store udsving i økonomien. Selvom vi er bagud med bogføring er der ikke nogen store overraskelser.			
5	Punkter fra kontoret • Status på ansættelser Karo er nu officielt blevet tilbudt en stilling i Idrætsforeningen Kæmperne. I midten af juli bliver Karo ansat i flexjob på 4 timer om ugen. Karo starter med at være instruktør på motionsgymnastikholdet. Et medlem, påtænkes at kunne blive frivillig medhjælper. To nye frivillige, Martin og Mathias, er netop startet. De laver to gåture henover sommeren. De har begge mange gode idéer til projekter man kan lave i foreningen. Mathias har erfaring med selvforsvar og kampsport, og han har tilkendegivet at han kan stå for en aktivitet omkring dette evt. boksefitness. • Kommende arrangementer og møder - Motionsdag 60+ i kedelhallen d. 27/8	Christine og Mathias	Orientering	45-60

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

Punkter markeret med rød tekst, er uafklarede emner.

Punkter markeret med grøn tekst, er punkter som udgår til næstkommende b-møde.

	- Møde vedr. Projekt: Plads til alle – Frivilligcenter Vesterbro, Kgs Enghave, Valby. Tirsdag d. 24/6 kl. 10:00 hos Frivilligcenteret Tidligere har vi underskrevet en interesselikvidelse om et samarbejde. Christine påpeger at vi som forening ikke forpligter til et samarbejde, men at både vi og frivilligcenteret, er interesseret i at finde ud af, hvorvidt og hvorledes vi evt. kan initiere et samarbejde, som kan være frugtbar både for dem og for os. Ulla understreger, at det er vigtigt at vi også italesætter, hvad vi ikke er i stand til at imødekomme, altså f.eks. i relation til folks særlige behov og adfærdsmæssigheder. - Møde d. 25/6 kl. 11:00-12:00 omkring muligt samarbejde med KFF vedr. indsats for voksne socialt udsatte KFF har tidligere lavet projekter, hvor formålet var at hjælpe socialt udsatte børn ved bl.a. at forsøge at få dem og deres familier til at blive en del af foreningslivet. Denne gang er KFF's fokus landet på socialt udsatte og psykisk sårbare voksne, og de har i den forbindelse rakt ud til os som en potentiel samarbejdspartner. Christine og en kontaktperson fra KFF har drøftet mulighederne for, at lave aktiviteter for socialt udsatte kvinder med anden etnisk baggrund end dansk.			
--	---	--	--	--

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

Punkter markeret med rød tekst, er uafklarede emner.

Punkter markeret med grøn tekst, er punkter som udgår til næstkommende b-møde.

	Bestyrelsen gøres imidlertid opmærksom på, at der i denne sammenhæng skal medtænkes, at brugergruppen kan have visse forbehold og hensyn ift. at skulle deltage i aktiviteter, hvor der er mænd til stede. Christine nævner muligheden om evt. at lave et hold kun for disse kvinder tæt på kvindernes lokalområde og bopæle for at skabe både forudsigelighed og tryghed. Christine nævner ydermere, at vi bør undersøge, hvorvidt det er muligt at udbrede kontingent-støtte-ordningen, så den dækker for voksne, og ligeledes undersøge om foreninger kan søge om støtte, sådan at kulturpasset kan finansiere kontingentet. - Copenhagen Sprint 2025 Der tilsyneladende er lidt uklarhed omkring løbet og hvad arrangementet er. Dette skyldes delvist informationsmængden, der er tilgængelig online synes at være begrænset og ikke særlig brugervenlig, ytrer bl.a. Anders. Samtidig at vi har fået tilsendt (tilmed utilstrækkelige) informationer ang. løbet i lidt dårlig tid. Mathias og Majken aftaler, at Mathias forfatter en tekst, som Majken vil poste på Facebook – vores teori er at det bliver taget lidt anderledes imod, hvis informationen kommer direkte fra Majken snarere end fra Kæmpernes administration - hvori der er der er lidt flere praktiske oplysninger vedr. løbet samt et			
--	---	--	--	--

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

Punkter markeret med rød tekst, er uafklarede emner.

Punkter markeret med grøn tekst, er punkter som udgår til næstkommende b-møde.

	kort over cykelruten. Derudover sender Mathias info til tovholderne, Majkens og Anders, som indeholder kontaktoplysningerne på alle de pågældende deltagere. • Status vedr. fodbold – Richard Richard stopper ved udgangen af juni måned. Indtil videre er det lidt uvist, hvad der skal ske med fodboldholdet herefterdags. DAI har givet Richard til opgave, at udarbejde noget overdragelsesmateriale – en form for drejebog, for hvordan Richard har haft tilrettelagt fodboldtræningen samt de metoder han har brugt - som de kommende instruktører kan benytte sig af. Det er bestyrelsens og administrationens forhåbning, at dette materiale kan være rammesættende ift. at fastholde den stringens og positive kultur som Richard efter alt at dømme har fået etableret. Vi afventer at modtage det pågældende overdragelsesmateriale Richard. Når dette er modtaget nedsættes en arbejdsgruppe, der arbejder videre på nogle tydelige krav for afvikling af fodbold. Anders foreslår, at der efterspørges en eller flere hjælpetrænere på holdet. Anders proponerer endvidere at fodboldinstruktørerne informeres om, at de vil få udstukket nye gældende retningslinjer for rollen som fodboldinstruktør og -holdet.			
--	--	--	--	--

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

Punkter markeret med rød tekst, er uafklarede emner.

Punkter markeret med grøn tekst, er punkter som udgår til næstkommende b-møde.

	Arbejdsgruppen består for nuværende af Christine, Carina og Ulla. • Status ang. sommerskema Skemaet kommer ud i slutningen af denne uge. Christine mangler blot at sende de individuelle vagtplaner ud til instruktørerne inden det definitive sommerskema sendes ud til medlemmerne, således at instruktørerne har mulighed for at komme med indsigelser og rettelser til deres vagtplan. • Opfølgning vedr. instruktør Punktet diskuteret i fortrolighed. • Startblokken Startblokken benytter sig kontinuerligt af Grøndal Multicenters faciliteter, og de har et fast program for de unge, som gælder sommeren ud, har Christian informeret os. Christine og Mathias har drøftet med Christian, muligheden for på sigt at iværksætte et hold, der udelukkende henvender sig til unge. Vi forestiller os, at et sådant hold vil kunne tiltrække flere andre unge, hvis vi allerede fra starten af har etableret et hold med en fast kerne af brugere, som vil udgøres af Startblokkens			
--	---	--	--	--

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

Punkter markeret med rød tekst, er uafklarede emner.

Punkter markeret med grøn tekst, er punkter som udgår til næstkommende b-møde.

	unge. Holdet skal naturligvis være åbent for alle eksisterende medlemmer, der befinder sig i aldersgruppen, samt være tilgængeligt for andre eksterne samarbejdspartnere. Dette kunne bl.a. være WeShelter, som tidligere har haft rakt ud til os ift. et samarbejde omkring deres unge borgere. Funktionel træning har været oppe og vende som en potentiel første aktivitet, som man ville kunne lave med de unge. Ydermere er der blevet brainstorme ang. et IFS-ungenetværk og måske en ungefestival, men dette er blot blevet nævnt ifm. en idégenerering. Muhabet Christine og Ulla fortæller, at de var til følgegruppemøde med AST (aktivitets- og samværstilbud) Muhabet onsdag d. 4. juni, hvis målgruppe hovedsageligt består af traumatiserede og psykisk sårbare voksne med flygtninge- og indvandrerbaggrund. Ved dette møde var bl.a. Nørrebro United, Sind København, Maker Space og Til Vægs repræsenteret. Målet med mødet var at drøfte, hvordan aktørerne kan tilrettelægge (flere og bedre) aktiviteter for psykisk sårbare voksne. Det vides endnu ikke om eller hvordan et eventuelt samarbejde med Muhabet – udover det hidtidige, der har været omkring yoga – vil komme til at foregå.			
--	---	--	--	--

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

Punkter markeret med rød tekst, er uafklarede emner.

Punkter markeret med grøn tekst, er punkter som udgår til næstkommende b-møde.

	• Tidligere instruktører, Oliver og Gustav, ønsker at lave PHD om Kæmperne Christine har holdt møde med Oliver (udd. psykolog) og Gustav (studerer kandidat i psykologi). De påtænker at søge midler til at skrive en PHD, og i denne forbindelse ønsker de at inddrage Kæmperne. De har ytret, at deres fremgangsmåde vil være at skrive ud fra et jeg-perspektiv, således at det er medlemmernes oplevelser og førstehåndsberetninger, der er i centrum snarere end deres egne som forskere. Meget mere ved vi ikke om projektet på nuværende tidspunkt, men Christine melder tilbage så snart vi modtager flere oplysninger angående deres Ph.d.-projekt. Bestyrelsen tilkendegiver, at de er velvillige ift. at involvere foreningen i projektet, men de vil ligeledes gerne have flere konkrete informationer inden der gives besyv.			
6	Nyt fra udvalg • Festudvalg (tidligere nytårskurudvalg) Der er nu 9 personer i festudvalget. Der blev holdt møde i starten af juni. Lørdag d. 20. september holdes der sensommerfest. Denne dato er fastlagt. Mere info følger, så snart festudvalget har lavet en endelig invitation til festen.			

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

Punkter markeret med rød tekst, er uafklarede emner.

Punkter markeret med grøn tekst, er punkter som udgår til næstkommende b-møde.

	• Udvalg for samværspolitik Udvalget, herunder Karo og Anders, har arbejdet intensivt på et udkast til samværspolitikken. De har endnu ikke noget konkret produkt at præsentere, men udvalget har dog fundet frem til, hvordan samværspolitikken skal udarbejdes. Udvalget holder møde igen om et par uger. Af den grund vil der formentlig forlægge et færdigt produkt ved førstkommende b-møde efter sommersæsonen.			
7	Andre indkomne punkter • Fokuspunkter og visioner 2025 – Status på disse (se medsendte Årsberetning) Carina har lavet et diasshow, hvori der stilles uddybende spørgsmål og kommes med forslag til, hvorledes man kan arbejde videre med visionerne for 2025. (Se Carinas slide, som er sendt ud sammen med dette referat).	Carina	Drøftelse	15
8	Evt.		Orientering	

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

Punkter markeret med rød tekst, er uafklarede emner.

Punkter markeret med grøn tekst, er punkter som udgår til næstkommende b-møde.